
P ROTOKÓŁ  NR   XIII/2019 

 

z posiedzenia XIII/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 24 października 2019 

roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  08.00 

 

W obradach  XIII/2019 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło 15 Radnych  

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XIII/2019 sesji 

Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad XIII/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Pani Przewodnicząca Rady złożyła wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 8 i 9. 

  

Radni jednogłośnie zdjęli z porządku obrad pkt 8 i 9 (imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Pani Przewodnicząca złożyła wniosek o wprowadzenie w pkt 8 porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium  uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Barczewo z załącznikiem studium dla całej gminy; 

 

Radni 14 głosami „za” przy jednym głosie sprzeciwu wprowadzili do porządku obrad pkt 8 ( imienny wykaz 

głosowania w załączeniu); 

 

Pan Radny Piotr Groszkowski stwierdził, że zdjęcie pkt 8 i 9 z porządku obrad jest skutkiem spotkania w  

Wójtowie i należy wyjaśnić mieszkańcom o co chodzi; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że do Urzędu spływają wnioski o zmianę studium z 

całej gminy. Zasadnym jest zmienić studium dla całej gminy, a nie tylko dla obrębu Wójtowa; 

 

Pani Radna Maria Sidor stwierdziła, że ostatnio był zmieniany plan zagospodarowania dla Wójtowa i 

Nikielkowa. Czy ponownie są pieniądze na zmianę tego planu? 

 

Pani Przewodnicząca poinformował, że jest potrzeba zmiany studium dla całej gminy. Projekt uchwały 

będzie przegłosowany i Radni zadecydują czy chcą zmiany studium czy też nie; 

 

Pani Maria Sidor dodała, że niezasadnym jest wydawanie kolejnych pieniędzy na zmianę planu, ponieważ są 

inne pilniejsze wydatki; 

 

Pani Halina Bronka zadała retoryczne pytanie „Czy w naszej gminie są najważniejsze trzy miejscowości: 

Barczewo, Wójtowo i Nikielkowo”? W gminie jest ponad pięćdziesiąt miejscowości i 32 sołectwa, a według 

niektórych Radnych ważne są tylko trzy miejscowości. Pani Radna dodał, że są ważne wszystkie 

miejscowości, a każdy z Radnych może zagłosować za lub przeciw; 

 

W związku z brakiem dodatkowych wniosków do porządku obrad Radni Rady Miejskiej przyjęli 

następujący porządek obrad: 



 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XII/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr II(8)2018 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 30 listopada 

2018 roku w sprawie powołania Komisji do Spraw Gospodarczych i Mieszkaniowych Rady Miejskiej w 

Barczewie; 

6. Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa Oddziału Terenowego w Olsztynie; 

7. Projekt uchwały w sprawie przejęcia od właścicieli nieruchomości, na której znajduje się domek 

letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, na której nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne obowiązku w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych; 

8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Barczewo; 

9. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

10.  Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo  

na lata 2019-2028; 

11.  Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

12.  Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej; 

13.  Interpelacje i zapytania Radnych;  

14.  Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 

15.  Odpowiedzi; 

16.  Przedstawienie raportu Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej o poziomie nauczania w placówkach 

oświatowych Gminy Barczewo. 

17.  Informacja o prowadzonej kontroli i efektach segregacji odpadów komunalnych; 

18. Sprawozdanie dotyczące kontroli oświadczeń majątkowych  Radnych Rady Miejskiej w Barczewie  

za 2018 r. 

20.  Sprawy różne i wolne wnioski; 

21.  Zamknięcie obrad XIII/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.       

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( imienny wykaz głosowania w załączeniu) 

 

Do punktu 4 

 

W związku z brakiem uwag do protokołu z XII/2019 sesji Rady Miejskiej (wykaz głosowania w załączeniu) 

przyjęli protokół z obrad XII/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 5 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Rada Miejska podjęła: 

    UCHWAŁA nr XIII(126)2019 z dnia 24 października 2019 roku 

zmieniający uchwałę nr II(8)2018 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 30 listopada 2018 roku w 

sprawie powołania Komisji do Spraw Gospodarczych i Mieszkaniowych Rady Miejskiej w Barczewie; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 6 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Opinia Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska  – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

          UCHWAŁA nr XIII(127)2019 z dnia 24 października 2019 roku 

w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 



Oddziału Terenowego w Olsztynie; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 7 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Lichocki – kierownik wydziału GKiOŚ; 

 

Radny Piotr Groszkowski przedyskutował wraz z Panem Andrzejem Lichockim przedstawione wyjaśnienia;  

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIII(128)2019 z dnia 24 października 2019 roku 

w sprawie przejęcia od właścicieli nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, na której nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne obowiązku w zakresie odbierania odpadów komunalnych; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 8 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Iwona Nobert-Ćwiek – p.o. Kierownika Wydziału 

Budownictwa i Inwestycji; 

 

Radni Rady Miejskiej wraz z Panem Burmistrzem i Panią Iwoną Nobert-Ćwiek przedyskutowali 

przedstawiony projekt uchwały; 

 

W związku z zakłóceniem porządku obrad przez Radną Marię Sidor, Przewodnicząca Rady Miejskiej 

przerwała obrady sesji; 

 

Wznowienie obrad po przerwie; 

 

Pan Andrzej Maciejewski- Burmistrz Barczewa poinformował, że wnioskodawcą projektu uchwały w pkt 8 

jest Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska, a nie Pan Burmistrz; 

 

Pani Iwona Nobert-Ćwiek wyjaśniła Radnym Rady Miejskiej różnice pomiędzy miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego, a studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Barczewo;  

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIII(129)2019 z dnia 24 października 2019 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Barczewo; 

  

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 9 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Pan Burmistrz wniósł autopoprawkę do paragrafu 1 pkt. 7 projektu uchwały – „ Liczba miejsc w autobusach 

mniej niż 22“ z kwoty 1000,00zł na 700,00zł. Autopoprawka została jednogłośnie przyjęta przez Radnych 

( imienny wykaza głosowania w załączeniu); 



 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIII(130)2019 z dnia 24 października 2019 roku 

                             w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Radny Piotr Groszkowski dodał, że należy o tym głośno powiedzieć, że Gmina Barczewo zmniejszyła 

podatek od środków transportowych aby zachęcić pontencjalnych przedsiębiorców do płacenia podatku w 

naszej gminie; 

 

Do punktu 10 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Skarbnik – Dorota Kondratowicz; 

 

Dodatkowo na prośbę Przewodniczącej Rady Pani Skarbnik przedstawiła również wyjaśnienia do pkt 11 

porządku obrad; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna  

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIII(131)2019 z dnia 24 października 2019 roku 

           w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2019-2028; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 11 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIII(132)2019 z dnia 24 października 2019 roku 

w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 12 

 

Sprawozdanie z działalności między sesjami Rady Miejskiej przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – 

Burmistrz Barczewa; 

 

Pan Radny Piotr Groszkowski odniósł się do sprawozdania wydziału GKiOŚ i zapytał o projekt 

ewentualnych zmian w kurasch linii 114 i 124; 

 

Pan Burmistrz przekazał,że wszystkie wnioski, które wpływają w sprawie transportu są przekazywane do 

Pana Andrzeja Lichockiego. Zmiany w komunikacji na terenie Gminy Barczewo są wprowadzane na 

bieżąco. Jeśli chodzi o transport linii 114 i 124 były wykonywane analizy transportu – pracownicy wydziału 

GKiOŚ dokonali kontroli tras, rozmawiali z pasażerami, sprawdzali ilość osób korzystających z komunikacji. 

Analizowana jest również wysokość wpływów do budżetu z biletów. Jeśli okaże się po analizach, że 

konieczne jest uruchomienie dodatkowych kursów będą one uruchamiane; 

 

Pan Andrzej Lichocki przekazał dodatkowe informacje odnośnie organizacji transportu linii 114 i 124; 

 

Pani Maria Sidor zapytała o kursy w niedziele i święta; 



 

Pan Andrzej Lichocki przekazał, że linie 114 i 124 nie kursują w niedziele. Prywatni przewoźnicy 

uzupełniają braki kursów w niedziele; 

 

Radny Adam Dowgiałło opuścił obrady sesji Rady Miejskiej; 

 

Pan Andrzej Maciejewski odniósł się do braku transportu komunikacji publicznej w niedziele; 

 

Pani Halina Bronka poruszyła kwestię rozważenia zmiany trasy busów prywatnych przewoźników na okres 

01 listopada i Dnia Zadusznych; 

 

Pani Przewodnicząca Rady przypomniała Radnym, że odbiegamy od porządku obrad. Kwestie transportu 

można poruszyć w sprawach różnych; 

 

Pan Sebestian Białecki zapytał kiedy Radni będą mogli otrzymać informację z kontroli natężenia osób 

korzystających z komunikacji publicznej? 

 

Pan Andrzej Lichocki przekazał, że takie informację będą najprawdopodobniej w listopadzie; 

 

Do punktu 13 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że nie wpłynęły do niej żadne interpelacje. Na 

interpelacje z poprzedniej sesji Radni otrzymali odpowiedź; 

 

Radny Krzysztof Dowgiałło opuścił obrady sesji; 

 

Zapytania złożyli następujący Radni: Pani Halina Bronka, Pan Grzegorz Matłoka, Pan Bartosz Pontus, Pani 

Urszula Mosakowska,  

 

Treści zapytań opublikowane są na https://www.youtube.com/watch?v=-T7q-KXvCHQ ( transmisja sesji 

Rady Miejskiej – przedział czasowy1 h:57min:54s.- 2h:04min:15s) 

 

Do punktu 14 

 

Zapytanie złożył Pan Przemysław Sobiczewski – Przewodniczący Osiedla „Nowe Miasto“; 

 

Treść zapytania opublikowana jest na https://www.youtube.com/watch?v=-T7q-KXvCHQ ( transmisja sesji 

Rady Miejskiej – przedział czasowy 2h:04min:19s.- 2h:08min:08s) 

 

Do punktu 15 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa przy współudziale Zastępcy Burmistrza i kierowników 

wydziałów udzielił odpowiedzi na zapytania (treści odpowiedzi opublikowane są na 

https://www.youtube.com/watch?v=-T7q-KXvCHQ ( transmisja sesji Rady Miejskiej – przedział czasowy 

2h:08min:17s – 2h:25min:50s); 

 

Do punktu 16 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że Radni otrzymali raport w materiałach na sesję i mieli 

możliwość zapoznania się z tym raportem. Pani Przewodnicząca prosi o zadawanie ewentualnych pytań do 

tego raportu, na które odpowiedzi udzieli Pani Barbara Szałaj-Borowiec – Dyrektor Miejskiego Zespołu 

Oświaty i Zdrowia; 

 

Radni wraz z Panią Dyrektor MZOiZ przedyskutowali przedstawiony raport; 

 

Przerwa w obradach; 

https://www.youtube.com/watch?v=-T7q-KXvCHQ
https://www.youtube.com/watch?v=-T7q-KXvCHQ
https://www.youtube.com/watch?v=-T7q-KXvCHQ


Do punktu 17 

 

Wznowienie obrad po przerwie; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że Radni otrzymali informację w materiałach na sesję; 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa Zastępca Burmistrza Piotr Mostek oraz Pan Andrzej 

Lichocki – kierownik GKiOŚ przedstawili informację o efektach segregacji odpadów komunalnych na 

terenie miasta Barczewo; 

 

Radni przedyskutowali przedstawione informację; 

 

Do punktu 18 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przedstawiła informację Naczelnika Urzędu Skarbowego w 

Olsztynie, dotyczącą oświadczeń majątkowych, który wskazał, że złożone oświadczenia nie wymagały 

zawiadamiania Centralnego Biura Antykorupcyjnego; 

 

Pan Burmistrz przekazał, że w trakcie obrad sesji było otwarcie przetargów związanych z Funduszem Dróg 

Samorządowych. Z informacji jakie otrzymał od pracowników Urzędu do przetargu na wykonanie 

kanalizacji deszczowej na ul. Lipowej w Łęgajnach stanęło 6 wykonawców spośród których 5 zmieściło się 

w zabezpieczonej kwocie. Przetarg zostanie rozstrzygnięty. Drugi z przetargów to ulica w Kaplitynach 

Środkowych, która była już w dwóch etapach rozpoczęta. Wpłynęło również 6 ofert, z których 5 zmieściło 

się w zabezpieczonej kwocie. Pan Burmistrz dodał, że niebawem zostanie ogłoszony przetarg na ul. 

Cedrową i Pistacjową w Wójtowie; 

 

Do punktu 19 

 

Pani Maria Sidor - poruszyła sprawę inwestycji jaką zamierza wykonać w Wójtowie firma JLL; 

 

Pan Bartosz Pontus - przytoczył sprawę z ostatniego posiedzenia łączonych Komisji Rady dotyczącą 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barczewie w tym kontrole nad wypłatą zapomóg dla rodzin. Pan 

Radny prosi aby na kolejną sesję zaprosić Pana Dyrektora MOPS-u aby można było otrzymać od niego 

odpowiedzi na nurtujące Radnych sprawy; 

 

Pani Bogumiła Lisowska – poinformowała, że w dniu wczorajszym odbyło się posiedzenie Komisji 

Oświaty, na które zaproszony był Pan Dyrektor MOPS-u. Poruszane były tematy, o których Pan Radny 

wspomniał; 

 

Pan Bartosz Pontus – przekazał, że ma prośbę od mieszkańców którzy nie mogą być na obradach Komisji 

aby na sesję zaprosić Pana Dyrektora MOPS-u, bo mają do niego pytania; 

 

Pan Andrzej Maciejewski – stwierdził, że należy rozważyć czy pytania zadawane od mieszkańców muszą 

paść na sesji, a nie na Komisji? Wszystkie Komisje są protokołowane i jeśli dana osoba nie może być 

obecna na Komisji może się zapoznać z przygotowanym protokołem. Pan Burmistrz dodał, że dyskusja o 

sprawach społecznych na sesji może mieć zły oddźwięk. Często na Komisjach są poruszane sprawy osobiste 

mieszkańców i niekoniecznie mogą być one poruszane na forum publicznym;  

 

Pan Bartosz Pontus - przekazał, że jeśli dostaje informację o terminie Komisji, nie ma podanego porządku 

obrad i nie wie kto na to posiedzenie będzie zaproszony. Na następnym posiedzeniu Komisji jak przekazała 

Pani Bogumiła Lisowska będzie zaproszony Pan Dyrektor MOPS-u i Pan Radny pojawi się na tym 

posiedzeniu; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka – poleciła zaglądanie na BIP Urzędu, na którym publikowane są 

terminy obrad Komisji wraz z porządkiem obrad; 

 



Pan Piotr Groszkowski - odnosząc się do sprawozdania Pana Burmistrza i przekazanej w nim informacji o 

spotkaniu wójtów i burmistrzów w sprawie komunikacji publicznej przekazał, że miesiąc temu zadał na sesji 

pytanie Panu Staroście w sprawie przejezdności dróg powiatowych. Pan Radny zapytał czy na tym spotkaniu 

była poruszana kwestią utrzymania dróg powiatowych czy skończy się na tym co powiedział Pan Starosta 

„Jak dacie 50% na utrzymanie dróg powiatowych to autobusy będą jeździć”? 

 

Pan Andrzej Maciejewski – poinformował, że spotkanie, które miała miejsce wczoraj w Jonkowie 

dotyczyło tylko i wyłącznie komunikacji publicznej i sposobu jej organizacji. Kwestię utrzymania dróg Pan 

Burmistrz poruszał na spotkaniu zarządzania kryzysowego. Spotkanie dotyczyło bezpieczeństwa pasażerów. 

Do sprawy utrzymania zimowego Starosta nie był na ten czas przygotowany, sprawa będzie poruszana na 

kolejnym spotkaniu zarządzania kryzysowego tj 13.11. Pan Burmistrz dodał, że nie omieszkał poruszyć 

tematu zimowego utrzymania dróg i ich standardów na wczorajszym spotkaniu. Starosta ma już jakieś plany 

w tym zakresie. Szczegóły będą na spotkaniu 13 listopada; 

 

Pan Piotr Groszkowski – zapytał czy Pan Burmistrz będzie podtrzymywał zdanie Radnych, że zimowe 

utrzymanie dróg powiatowych leży całkowicie w gestii powiatu, a nie tak jak się próbuje wmówić od kilku 

lat gminom, że jak chcą jakiś inwestycji na drogach powiatowych muszą partycypować w kosztach 50%? 

 

Pan Andrzej Maciejewski – przekazał, że ma podobne zdanie jak Pan Radny. Dodał również, że to Radni 

Powiatowi powinni się zastanowić na standardami zimowego utrzymania dróg, które są określone uchwałą 

Rady Powiatu z 2010 roku. Standard utrzymania dróg w takiej postaci nie powinien funkcjonować; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz – Osiecka - poprosiła aby Panowie Burmistrzowi zwrócili uwagę 

inwestorowi wykonującemu inwestycję przy zagospodarowaniu brzegów rzeki Pisy aby po wyjechaniu 

ciężkiego sprzętu na drogę i chodniki pozostawiając duże ilości błota, to błoto było na bieżąco sprzątane aby 

nie doszło do jakiegoś wypadku;  

 

Pan Andrzej Maciejewski – poinformował, że zostanie wykonawcy przekazana ta kwestia. Jeśli chodzi o 

uszkodzenia w chodnikach (ubytki) to wykonawca po zakończeniu inwestycji naprawi całą długość 

chodnika. Pan Burmistrz dodał, że Pan Andrzej Lichocki przypomniał mu, że zostało wystosowane pismo do 

Starosty Olsztyńskiego i Rady Powiatu w sprawie utrzymania dróg powiatowych na terenie naszej Gminy by 

przyłożyli większe starania do tego tematu i zwiększyli nakłady na ten cel. Pan Burmistrz korzystając z 

okazji zaprosił wszystkich na obchody 11 listopada – Gminne Obchody Święta Niepodległości. Uroczystość 

rozpocznie się o godz. 16.00 mszą w kościele Św. Anny w Barczewie. Po mszy dalsza część uroczystości 

odbędzie się na Placu Ratuszowym. Na zakończenie w Skarbcu Kultury Europejskiej odbędzie się spotkanie 

z kombatantami połączone z wykładem Pana Wojciecha Zenderowskiego. Na tą uroczystość zostanie 

zaproszona orkiestra przy akompaniamencie której odśpiewane zostaną pieśni patriotyczne. Zaplanowane 

jest również wejście do wody Barczewskich Morsów na plaży w Zalesiu; 

 

Pan Sebastian Białecki – zaprosił wszystkich na obrady Komisji Rady, ponieważ wiele tematów 

poruszanych na dzisiejszej sesji było poruszane na Komisjach i można byłaby ich już na sesji nie poruszać; 

 

Pani Bogumiła Lisowska – zaprosiła w imieniu Szkoły Podstawowej nr 1 w Barczewie na wieczornicę, 

która odbędzie się we czwartek 07.11 gdzie jak co roku śpiewane będą patriotyczne pieśni. Dokładna 

godzina będzie podana w zaproszeniach;  

 

Mieszkaniec Wójtowa – podziękował dziesięciorgu Radnym, którzy przybyli na spotkanie w sprawie 

planowanej inwestycji w Wójtowie. Mieszkaniec poprosił aby Radni wzięli pod uwagę opinie mieszkańców, 

które zostały im przekazane na spotkaniu. Mieszkańcy będą śledzić poczynania Radnych w tym zakresie. 

Planowana inwestycja jest dużym zagrożeniem zarówna dla środowiska jak i dla mieszkańców; 

 

Do punktu 20 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady 

XIII/2019 sesji Rady Miejskiej; 

 



 

 

     

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 


